
ÒSoc optimista per� amb m�xim respecte al rivalÓ

ÒPujar de categoria sempre �s un �xit. Per al Llagostera ja ho �s ser a

tercera; doncs imaginaÕt un gra� per sobreÓ

�s cer t que la segona B �s def icit�ria, per� treballem amb una xifra inicial que hem de saber gestionar per no

tenir ensur ts

Tamb� estem molt orgullosos de la feina en la base. Hem crescut en nombre dÕequips i els resultats

han acompanyat

Amb el 2-0 favorable de lÕanada, �s optimista?

�s evident que soc optimista, per� tamb� tinc molt respecte pel Por tugalete, pel fet dÕanar a jugar a camp

contrari i perqu� s� que no ser� gens f�cil assolir aquest ascens.

Per al club, qu� suposa seguir a tercera o assolir lÕascens a segona divisi� B?

Pujar de categoria sempre �s un �xit per a qualsevol club, estigui al nivell que estigui. �s una recompensa a la

feina que sÕha fet durant tot lÕany. Per al Llagostera seria la culminaci� dÕuna gran temporada. Jugar a segona

divisi� B �s un pas endavant pel que fa a prestigi. De fet, per al Llagostera ja �s tot un �xit estar a tercera; doncs

imaginaÕt un gra� per sobre.

Els clubs de segona B sempre lamenten que tal com est� estructurada la categoria �s def icit�ria. T� sentit

voler-hi pujar?

A Llagostera estem acostumats a fer un pressupost a lÕinici del curs i treballem amb aquesta xifra inicial per

assegurar-nos arribar al juny sense sorpreses ni ensur ts econ�mics. �s cer t que la segona B �s for�a

def icit�ria, per� sempre tens lÕesperan�a que el salt endavant que suposa pujar serveixi per canviar alguna

cosa: trobar m�s ingressos, engrescar m�s socis, que la publicitat es pugui vendre millor, que es cre� alguna

subvenci� nova en lÕespor t... I si no arriba res de tot aix�, doncs tenim clar que els n�meros amb qu� comptem a

principi de temporada s�n els que valen per a tot el curs i els hem de saber gestionar. Treballem igual a segona B

que a tercera.

Pel que fa a la massa social, es pot dir que a Llagostera s�n pocs per� f idels?

S�, ara mateix som uns 450 socis, i la veritat �s que s�n molt f idels. La massa social ha estat engrescada tota la

temporada, i cal destacar que ens han seguit molt a fora de casa tamb�. No tenim molts af icionats per� estan

molt a sobre de lÕequip.

Encara dura lÕefecte medi�tic dÕhaver passat per la segona A?

S�, encara mantenim af icionats que ens van con�ixer en el futbol professional. Alguns s�n del poble i continuen

venint, i tamb� tenim persones que s�n de fora de Llagostera, es van af icionar quan jug�vem a Palam�s i encara

ens continuen seguint.



Van tornar a jugar a Llagostera el curs passat. Com �s la relaci� amb lÕAjuntament?

Estem esperant que es formi el nou consistori, i ens haurem de trobar. LÕobjectiu �s que hi hagi una bona

comunicaci�, treballar plegats pel b� del camp de futbol. No demanem res de lÕaltre m�n, per� han dÕentendre

les nostres necessitats a lÕhora dÕutilitzar una instalálaci� espor tiva. De moment tenim la promesa que aquest

estiu canviaran la gespa ar tif icial, que est� molt malmesa.

Es parla molt del primer equip, per� la base ha crescut molt.

S�, estem molt orgullosos de la base i de la bona feina que sÕha fet en els �ltims anys. Estem molt contents amb

tots els equips: des de lÕescoleta f ins al juvenil A. A m�s de cr�ixer en nombre, els resultats espor tius tamb� han

acompanyat.
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